

Dear customer,

these instructions enable you to commission your GUDE unit quickly and easily. More detailed information on operating can be found in the corresponding user manual. It is available at gude-systems.com/en/general-support. For further questions, please have a look at wiki.gude-systems.com or feel free to contact our service team.

1. Preparation and installation

Check the device for transport damage before installation. The device must be operated indoors only.

2. Connect the internal battery

For safety purposes, the UPS is shipped with the battery cables disconnected. Before operating the UPS, connect the battery cables according to the instructions (for more information, see the manual, section 2.3):

Step 1: Remove the front panel.

Step 2: Connect AC input and reconnect battery wires.

Step 3: Put the front panel back to the unit.

3. Connect to the power supply

Connect the device to the mains power by plugging in the existing connector to a socket (i.e. plug, power cord or power supply unit). Do not use extension cords when connecting the UPS.

4. Connect the loads to the outlets

The UPS has programmable and non-programmable outlets. Connect non-critical devices to the programmable outlets and critical devices to the non-programmable outlets.

5. Further information and settings

For additional important safety information as well as further settings and functions, please refer to the user manual.

6. Accessories

To get an overview of compatible accessories for your GUDE unit, please refer to the corresponding product page on gude-systems.com/en and to our partner distributors.

7. Disposal

In accordance with the Waste Electrical and Electronic Equipment (WEEE) Directive, this product must not be disposed of with general waste. Please contact your local waste disposal authority or your original dealer for information on recycling or returning this product. You can also return the device to GUDE Systems for proper disposal. Please contact us by phone or email to arrange this.



Schnellstartanleitung Quick Start Guide

- Expert Power Backup

Sehr geehrte Kundin, sehr geehrter Kunde,

diese Anleitung ermöglicht Ihnen eine schnelle und einfache Inbetriebnahme Ihres GUDE-Geräts. Ausführliche Informationen zu der Nutzung des Geräts finden Sie in der dazugehörigen Bedienungsanleitung. Diese steht Ihnen zum Download zur Verfügung unter gude-systems.com/support. Bei weiteren Fragen besuchen Sie wiki.gude-systems.com oder wenden Sie sich an unser Service-Team.

1. Vorbereitung und Aufstellort

Prüfen Sie das Gerät vor der Installation auf Transportschäden. Das Gerät darf nur im Innenbereich betrieben werden.

2. Interne Batterie verbinden

Aus Sicherheitsgründen wird die USV mit getrennten Batteriekabeln ausgeliefert. Verbinden Sie vor Betrieb der USV die Batteriekabel gemäß der Anleitung (weitere Infos finden Sie im Handbuch in Kap. 2.3):

Schritt 1: Nehmen Sie die Frontblende ab.

Schritt 2: Verbinden Sie die Batteriekabel im Gerät.

Schritt 3: Montieren Sie die Frontblende wieder.

3. USV an das Stromnetz anschließen

Schließen Sie das Gerät an das Stromnetz an, indem Sie den vorhandenen Anschluss mit einer Steckdose verbinden. Verwenden Sie beim Anschluss der USV keine Verlängerungskabel.

4. Anschließen von Verbrauchern an den Ausgängen

Die USV verfügt über programmierbare und nicht-programmierbare Ausgänge. Schließen Sie nicht-kritische Geräte an die programmierbaren Ausgänge und kritische Geräte an die nicht-programmierbaren Ausgänge.

5. Weitere Hinweise und Einstellungen

Weitere wichtige Sicherheitshinweise sowie zusätzliche Einstellungen und Funktionen finden Sie im Handbuch.

6. Zubehör

Geeignetes Zubehör für Ihr GUDE-Gerät finden Sie auf der entsprechenden Produktseite auf gude-systems.com und bei unseren Partner-Distributoren.

7. Entsorgung

Dieses Produkt darf gemäß der Richtlinie über Elektro- und Elektronik-Altgeräte (WEEE) nicht mit dem allgemeinen Abfall entsorgt werden.



Bitte informieren Sie sich zum Recycling oder zur Rücknahme dieses Produkts bei Ihrer kommunalen Abfallentsorgungsstelle oder Ihrem ursprünglichen Händler. Sie können das Gerät auch zur fachgerechten Entsorgung an GUDE Systems zurücksenden. Nehmen Sie hierfür telefonisch oder per E-Mail Kontakt zu uns auf.



GUDE Systems GmbH
Von-
der-Wettern-Str. 23
51149 Koeln
Germany

T +49.221.985 925 0
F +49.221.985 925 97
info@gude-systems.com
www.gude-systems.com